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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2012. augusztus 23-i soron következő üléséről. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Kincses László, képviselő 
 Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
 Vadász Ferenc, Városgazdálkodási Iroda, Adócsoport vezetője 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezetője 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Gyógyfürdő Kft. képviselője 
 Szabó Sándorné, a Püspökladányi Víziközmű Társulat képviselője 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
 
Kérem, szavazzunk a meghívóban szereplő napirendi pontokról, szavazás eredménye: 5 igen 
szavazat. 
Javaslom, hogy az 5. napirend zárt ülés keretében legyen, kérem szavazzunk, a szavazás 
eredménye 5 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Tájékoztató Püspökladány Város Önkormányzatának 2012. I. féléves gazdálkodásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2012. I. félévi gazdálkodásáról 
 Előadó: Nádházi Attila elnök 
 
3. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének 

módosításáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
4. Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. 

évi II. ütemű támogatására vonatkozó igény benyújtásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
5. Előterjesztés a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 

Szolgálatot érintő 2011. évi normatíva visszafizetésről  (zárt ülés) 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
6. Különfélék 
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1. napirend: Tájékoztató Püspökladány Város Önkormányzatának 2012. I. féléves 
gazdálkodásáról 
 
 
Borsos László, képviselő 
A 11. oldalon milyen hirdetési többlet költségekről van szó? Mi a túllépés oka? Mennyi a 
Többcélú Oktatási Intézménynél a lejárt határidejű, kifizetetlen számlák összege? A megújuló 
energiaalapú hő és melegvíz ellátás fejlesztése pályázattal kapcsolatban nem találok utalást 
arra, hogy új tervet dolgoznak ki. A Püspökladány belterületi útépítéssel kapcsolatban 
kérdezem, hogy pontosan mennyi az önkormányzatot terhelő költség nagysága? A biomassza 
kazánnál eddig mennyi üzemórát használták, illetve zökkenőmentes volt-e és lesz-e a 
működtetése? 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A hirdetés valamennyi hirdetési díjra vonatkozik, tehát működéshez és beruházáshoz 
kapcsolódóan is. Lehet, hogy a II. félévben már nem lesz ennyi kifizetés. A Többcélú Oktatási 
Intézmény lejárt határidejű szállítói tartozása 2012.06.30-án 22 millió Ft. 
 
Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
A megújuló energiaalapú hő és melegvíz ellátás fejlesztése pályázattal kapcsolatban volt arról 
szó, hogy kerüljön kidolgozásra új létesítési hely lehetősége, amely a most meglévő 
hőközpont lehetne. Tárgyalásokat folytattunk a Yesa-val, helyszíni szemlén is voltak, ők is 
megfelelőnek találták a hőközpontot. A hivatali biomassza kazánnal kapcsolatban: a 
Hamvastól aprítékoló gépet béreltünk, tavaly keveset tudtunk fűteni. Nagy a víztartalma a 
fának. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A Püspökladány belterületi útépítés beruházás összes kiadása eredeti költségvetés szerint 
449 080 e Ft. A módosított előirányzat sok tényezőtől függ. A támogatást már elnyertük, azt 
követi a közbeszereztetés, ekkor is módosul az összes kiadás. Jegyző úrral megbeszéltem, 
hogy a beruházásoknál csak ott kell előirányzatot módosítani, amely lezárult illetve 
többletköltség merül fel. Tárgyév végén mindig módosítjuk a beruházások előirányzatait a 
tényleges bevételek és kiadások ismeretében.. A költségvetési rendelet 3. melléklete 
részletesen bemutatja az adott beruházás forrás összetételét. 
 
Kincses László, képviselő 
Az elmúlt 2 hónapban sok minden történt. Néhány számot szeretnék megemlíteni. Az 
előterjesztés 3. oldalán olvasható, hogy az intézményeknek több, mint 37 millió Ft összegű 
lejárt  határidejű kifizetetlen számlája van. Június 28-án a polgármester asszony 29 millió Ft-
os gázszámláról beszélt, később 46 millió Ft-ról. Akkor, hogy is vannak ezek a számok 06.30-
án. A számokkal lehet játszani, a beszámolóban ne állítsunk be olyan számot, mely nem 
valós. Az óvoda esetében a közüzemi díj teljesítése 90%-os, hogy lesz év végére? A 
következő bekezdés egy ultimátum, komplex javaslatok kellenek. A belterületi kerékpárútnál 
a 15. oldalon 4 féle számot látunk, melyik a jó? A gázmotoros kiserőmű telepítése sajnos 
pályázati kerethiány miatt még nem valósult meg, a Megújuló energiaalapú hő és melegvíz 
ellátás fejlesztése pályázatnál ki kell javítani a megvalósítás helyét, mert a jelenlegi 
hőközpont helyét javasoltuk már régebben. A HURO pályázatnál elég magas az eruo 
árfolyama, 311 Ft/Euro. A Tesco felé vezető járdaszélesítéssel kapcsolatban a megállapodás 
elkészült már? Sajnálatos, hogy a kötvénnyel kapcsolatban árfolyam vesztesége van az 
önkormányzatnak. 
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Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A kifizetetlen számlák között van lejárt és le nem járt fizetési határidejű számla is, tehát 
helyes az, hogy intézményeknek több, mint 37 millió Ft összegű lejárt határidejű kifizetetlen 
számlája van. Az intézmények a 2012. I. félévre eső gázszámlákat júliusban kapták meg. Az 
óvoda közüzemi díjával kapcsolatban: az I. félévre több kiadás esik. Az óvoda 
működőképességével kapcsolatos jelzést az intézményvezető tette meg felénk. A belterületi 
kerékpárútnál leírtuk, hogy melyik szám a támogató szerv által elbírált összeg, melyik a 
költségvetésünkbe betervezett összeg. A HURO pályázat még nem nyert, majd akkor tudunk 
pontos összeget mondani.  
 
Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
A járdaszélesítéssel kapcsolatban folyamatban van a megállapodás elkészítése, egyeztetünk az 
ügyvéddel. A Megújuló energiaalapú hő és melegvíz ellátás fejlesztése pályázatról szóló 
testületi határozatban nem volt arról szó, hogy a hőközpont legyen az új terület.  
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
A szociális ellátottak létszáma hogyan alakul. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Az ellátottak egyik ellátási formából mennek át a másikba. Szegényednek az emberek, 
begyűrűzik a probléma. Év végéig szűkösen lesz elég az előirányzat, ez vonatkozik a 
közfoglalkoztatásra is. 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
A gyógyfürdő garanciális munkái hogy állnak? A Megújuló energiaalapú hő és melegvíz 
ellátás fejlesztése pályázattal kapcsolatban: a Yesa megkapta a tervezés új paramétereit, a 
hőközpontra gondolok, hol tart a tervezés, a pályázati kiírás? 
 
Jeney Tibor, Városfejlesztési Iroda vezetője 
A pályázat még nincs kiírva, környezetvédelmi hatástanulmányt kell készíteni. 
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
A javítási munkálatokat ősszel, a strandszezon után fogjuk elvégezni. 
 
Borsos László, képviselő 
A tájékoztató a valóságnak megfelelő képet mutat. Sajnálatos, hogy a kötvénybefektetés 
negatív, az adóbevételek jónak mondhatók, a biomassza kazán eddig nem egy sikertörténet, 
reméljük, hogy a későbbiek során haszna lesz. Az óvodával kapcsolatban nem tetszett az 
előterjesztésben az intézményvezető által jelzett működésképtelenség bizonytalansága. Sok a 
lejárt határidejű számla, nehogy az év végén ezért az önkormányzatnak kelljen helytállni. 
Sokallom az általános iskola hűtőbeszerzését és az óvoda üst beszerzését is. A Megújuló 
energiaalapú hő és melegvíz ellátás fejlesztése pályázat esetében a hőközpont lenne a 
megfelelő hely. A gyógyfürdő fejlesztésről: sokat beszélünk róla, de semmit sem léptünk 
előre. A pályázat még nincs kiírva, de lépéseket kellene tenni, nem vagyunk felkészültek. 
Meglepett a Tesco felé vezető járdaszakasz szélesítésével kapcsolatban adott válasz, ez nem 
rajtunk kívül álló ok. Már el kellett volna kezdeni a munkát, sürgetni kell az ügyvéd urat. 
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Kincses László, képviselő 
Az ügyvéd nem dolgozik hatékonyan. Az útépítés lakossági hozzájárulásáról részletesebb 
kimutatást szeretnék látni. Eddig közel 120 millió Ft összeg ment el a kötvényből a 
beruházások saját erő hozzájárulására, erről beszélni kell. Az útépítésnél most 50 millió Ft a 
plusz, ez jelentős többletköltség, figyelni kell rá. A biomassza beruházással kapcsolatban: ha 
már a hivatali kazánnál gond volt az apríték minőségével, meggondolandó a nagy beruházás. 
A hőközpontnál esetleg a hálózatot kellene inkább felújítani. Itt 150 millió Ft saját erőről van 
szó. Ezzel a beruházással kapcsolatban már több ülésen tárgyaltunk, úgy érzem humbug az 
egész. Püspökladány Város Önkormányzata vagy nem ura saját akaratának, vagy ha a saját 
akaratából teszi, inkább nem folytatom. 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
Ha a kötvényforrás nem lenne, nem lenne fejlesztés Püspökladányban, sok beruházás történt 
az elmúlt időszakban. Azon vagyunk, hogy minden egyes beruházást körültekintően vigyünk 
végbe. Felhívom a Városfejlesztési Iroda vezetőjének a figyelmét, figyeljünk a határidőkre, 
testületi döntésekre, a járdaszélesítés ügyében beszélni kell az ügyvéddel, a biomassza 
beruházás ügyében tárgyalni kell a Yesa-val. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk a tájékoztatóról, a szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

49/2012. (VIII. 23.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzat 2012. I. féléves gazdálkodásáról szóló tájékoztatót 
elfogadásra javasolja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
2. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2012. I. félévi 
gazdálkodásáról 
 
 
Kincses László, képviselő 
A beszámoló első oldalán látható, hogy a lakossági befizetések teljesítése 29%, a közületé 
9%, illetve 300 ingatlan tulajdonosa el sem kezdte a befizetést. Látszik-e valamilyen kiút? 
 
Szabó Sándorné, a Püspökladányi Víziközmű Társulat képviselője 
A határozatokat, csekkeket, fizetési emlékeztetőket kiküldjük az ingatlan tulajdonosok 
részére.  
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
Az emberek nem fizetésének az egyik oka a bizalmatlanság. Azt mondják, hogy már több éve 
húzódik az ügy, majd akkor fizetnek, ha látják a gépeket dolgozni. A közbeszerzés 
folyamatban van. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk a beszámolóról, a szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
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50/2012. (VIII. 23.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2012. I. félévi gazdálkodásáról készült beszámolót 
elfogadásra javasolja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
 
3. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzat 2012. évi költségvetési 
rendeletének módosításáról 
 
 
Borsos László, képviselő 
A július 6-án döntött-e a testület a szakértőről? A hatályos jogszabályok szerint az 
önkormányzatnak év végén működési hitelállománya nem lehet, valóban nem lesz? 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Július 6-án több képviselő is szólt arról, hogy szeretnék, ha lenne külső átvilágítás, akkor 
ilyen jellegű döntés nem született. Most dönt erről a képviselő-testület. A szakértő 
kiválasztása meghívásos közbeszerzési eljárással fog történni. Ez egy keretösszeg. Az 
önkormányzat működési hiánya most 101.870 e Ft. Mindent megteszünk azért, hogy az 
ÖNHIKI II. és III. ütemben nyerjünk. Elindultunk más irányba is, a számlavezető 
pénzintézettől kérdeztük, hogy a likvid hitel állományt az év végén át lehet-e váltani éven túli 
működési hitellé, konkrét ígéretet nem kaptunk, majd értesítenek. 
 
Kincses László, képviselő 
Július 6-i jegyzőkönyvet olvastam, nem volt szó benne külső szakértőről. Petőné Papp Margit 
főigazgató asszony kért a külső szakértőt, már akkor kellett volna a szakértőről dönteni, nem 
két hónap múlva. A Holdingnál is volt ilyen átvilágítás, ott 900 e Ft volt az átvilágítás. A 
Többcélúra 1 millió Ft, egyéb átvilágításra 3 millió Ft. Miért nincs belső ellenőrzés? Miért 
nem vizsgálja ki az ügyet a polgármester, alpolgármesterek a bizottság elnökével. Újabb 
forrás nélküli kiadások, ez a történet aggályos. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
A szakértőknek függetlennek kell lennie. 
 
Gali Valéria, bizottsági tag 
Ha baj van, mindenkinek jó, ha kiderül az igazság. Azért kell a független külső szakértő, hogy 
ne legyen támadási felület. 
 
Borsos László, képviselő 
Vélelmezzük, hogy a külső szakértő független. Véleményem szerint a Holding átvilágításakor 
a külső szakértő nem írt le olyat, amit a pénzügyi iroda ne tudott volna. Ezt most is 
feltételezem, ezt a szakértői díjat kidobott pénznek tartom. Egyébként én is azt szeretném, 
kerüljenek feltárásra a gazdálkodási hiányosságok. 
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Kincses László, képviselő 
A hiba kialakulása előtt kell a problémával foglalkozni. A féléves beszámolóban az óvoda 
vezetője jelezte a problémát. Egy évvel ezelőtt a főigazgató asszony jelezte, hogy nem lesz 
elég a pénz a dologi kiadásokra. Nem foglalkoztunk vele. Ha mi nem tudtunk a számlákról, 
akkor a GESZ fölösleges intézmény. 
 
Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Ha egy intézményvezető azzal a kéréssel fordul a polgármesterhez, hogy pótelőriányzatot kér 
xy feladatra, akkor azt mi kötelesek vagyunk a bizottság, testület elé behozni. Tavaly ilyen 
jellegű megkeresés a Többcélú Oktatási Intézménytől nem érkezett.  
 
Borsos László, képviselő 
A GESZ nem tehette volna meg, hogy nem fizeti ki számlát, azért, mert majd érkezik később 
számla. Egy intézményvezetőnek nemcsak szakmailag kell helytállnia, hanem a 
gazdálkodásban is. 
 
Kiss Zsigmond, alpolgármester 
Egyetértek. Annak ellenére, hogy heti intézményvezető megbeszélések vannak, ahol a 
problémákat lehet jelezni, a számlákat 24 órán belül a GESZ-hez el kell juttatni, a GESZ 
miért nem kérdezte az intézménytől, hogy miért nincs több számla? Intézményvezetői 
megbeszélésen ez nem volt soha napirenden, jegyzőkönyvet vezetünk róla. Ezek a vizsgálatok 
arra irányulnak, hogy ezeket feltárja. Meg kell nevezni a felelősöket, megfelelő módszert kell 
mutatnia a hiba kiküszöbölésére. 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 

51/2012. (VIII. 23.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosításáról 
készült előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
4. napirend: Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő 
önkormányzatok 2012. évi II. ütemű támogatására vonatkozó igény benyújtásáról 
 
Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

52/2012. (VIII. 23.) számú pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi II. ütemű 
támogatására vonatkozó igény benyújtásáról készült előterjesztést támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
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Szabó Attiláné, bizottság elnöke 
 
A különfélékben megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, az aktív 
részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 

k.m.f. 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető  bizottság elnöke 


